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      Аннотация

    
        
          Тема выпускной квалификационной работы: «Оценка бизнес процессов беспилотного супермаркета и возможностей его развития». Цель данного исследования - дать полное и всестороннее понимание беспилотных супермаркетов, включая процесс развития беспилотной розничной торговли, текущее состояние развития беспилотных супермаркетов, текущее общественное признание, бизнес - процессы, преимущества и недостатки и т.д. На основе этой информации были спрогнозированы тенденции развития беспилотных супермаркетов. Данное исследование способствует более полному пониманию современного ритейла и, следовательно, будущих тенденций розничной торговли. В процессе исследования были решены следующие задачи: 1. изучена история и причины появления беспилотных супермаркетов; 2. определен текущий этап развития беспилотных супермаркетов; 3. оценены бизнес-процессы беспилотного супермаркета; 4. проведен анализ положения на рынке беспилотных супермаркетов; 5. спроектирована система управления беспилотным супермаркетом; 6. определены перспективы развития беспилотных супермаркетов. В работе определены тенденции будущего развития и предложения для беспилотных супермаркетов. Проведен анализ маркетинговой стратегии беспилотных супермаркетов. Разработаны предложения по будущему развитию беспилотных супермаркетов и дано их экономическое обоснование.
        

        
          The topic of the final qualifying work: "Unmanned supermarket business process evaluation and its development opportunities". The purpose of this study is to provide a complete and comprehensive understanding of unmanned supermarkets, including the development process of unmanned retail, the current state of development of unmanned supermarkets, current public recognition, business processes, advantages and disadvantages, etc. Based on this information, trends in the development of unmanned supermarkets were predicted. This research contributes to a more complete understanding of modern retail and, consequently, future retail trends. In the course of the study , the following tasks were solved: 1. the history and causes of the emergence of unmanned supermarkets have been studied; 2. the current stage of development of unmanned supermarkets has been determined; 3. the business processes of the unmanned supermarket are evaluated; 4. the analysis of the situation on the market of unmanned supermarkets is carried out; 5. an unmanned supermarket management system has been designed; 6. prospects for the development of unmanned supermarkets have been identified. The paper identifies future development trends and proposals for unmanned supermarkets. The analysis of the marketing strategy of unmanned supermarkets is carried out. Proposals for the future development of unmanned supermarkets have been developed and their economic justification has been given.
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